
P R O T O K Ó Ł   NR  XXI/2012 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 29 listopada 2012 r. 

 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie.  

 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji udział wzięło 

15 Radnych. Wszyscy Radni obecni. W związku z tym sesja może podejmować 

prawomocne decyzje i uchwały. 

 

Ad. 2. 

Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

Na sekretarza obrad została powołana Pani Małgorzata Rządkowska - Radna, a na  

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak.  
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Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący obrad złożył wniosek o zmianę w porządku obrad - jako 

podpunkt 1 w punkcie 7 podjąć uchwałę w sprawie nadania imienia Jana Pawła II 

Szkole Podstawowej w Korczynie.  

Przedstawił wniosek Wójta Gminy o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały                 

w sprawie zawarcia umowy z Fundacją Rozwoju Dzieci im. Jana Amosa 

Komeńskiego dotyczącej prowadzenia ośrodka przedszkolnego w gminie. Zgodnie                  

z opinią prawną uchwała ta nie jest potrzebna. 

Dotychczasowa numeracja podpunktów w punkcie nr 7 ulegnie zmianie. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad z w/w zmianami został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

W związku z powyższym porządek obrad po zmianie jest następujący:  

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu Nr XX/2012 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia                                

26 października 2012 r.  

5. Zapytania i interpelacje. 

6. Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy między 

sesjami.  

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie nadania imienia Jana Pawła II Szkole Podstawowej w Korczynie, 
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2) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Hucisko na terenie gminy Strawczyn, 

3) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Kuźniaki na terenie gminy Strawczyn, 

4) w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 r., 

5) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Strawczyn na 

lata 2012 – 2022, 

6) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

7) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

8) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

9) w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Strawczyn                      

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2013. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Strawczyn w roku 

szkolnym 2011/2012. 

9. Stanowisko Rady Gminy w sprawie zagospodarowania działki w msc. Korczyn 

pod budowę oczyszczalni ścieków. 

10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

11.  Komunikaty i ogłoszenia. 

12.  Zakończenie sesji.  

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokółu Nr XX/2012 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia             

26 października 2012 r. 

 

Do protokółu Nr XX/2012 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 26 października 

2012 r. nie wpłynęły uwagi i zastrzeżenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie w/w protokółu: 

- za - 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Głosowało 15 Radnych. Protokół Nr XX/2012 z sesji Rady Gminy w Strawczynie               

z dnia 26 października 2012 r. został przyjęty jednogłośnie w brzmieniu jak 

sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – Panie Wójcie, Wysoka Rado, ja mam takie 

pytanie – w ramach projektu realizowanego przez Urząd Gminy – „Rewitalizacja msc. 

Strawczyn” jest wymienione zadanie dotyczące zmiany nawierzchni na ul. Szkolnej            

w Strawczynie. W związku z tym proszę o odpowiedź na dwa pytania:  

1) jak dawno został położony asfalt (nawierzchnia) i wykonany chodnik na ul. 

Szkolnej, które są w tej chwili i jaki był koszt wykonania tej inwestycji?, 

2) jaki będzie koszt zerwania obecnej nawierzchni na ul. Szkolnej i wyłożenia jej 

kostką granitową, tak jak to jest w planach? 

Proszę o wyjaśnienie zasadności tej inwestycji, bo ja bardzo nie rozumiem, to jest 

droga w bardzo dobrym stanie, nie ma w niej dziur. Chciałabym wiedzieć dlaczego ta 

droga będzie zmieniana i jak to wygląda?   

 

Ad. 6. 

 Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy przestawił realizację uchwał Rady Gminy 

podjętych na sesji w dniu 26 października 2012 r. oraz informację z pracy Wójta 

Gminy między sesjami Rady Gminy (informacje w zał.). 

 

Przedłożone informacje przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie przedłożone informacje. 
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Ad. 7. 1) 

Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Jana Pawła II Szkole 

Podstawowej w Korczynie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - Pani Dyrektor, Rada Pedagogiczna, Rada 

Rodziców i Samorząd Uczniowski zwrócili się z wnioskiem do Rady Gminy                      

o podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Jana Pawła II Szkole Podstawowej                  

w Korczynie. 

 

Pani Ewa Jakubczyk - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Korczynie odczytała 

uzasadnienie do projektu uchwały (w zał.). 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

- za - 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XXI/164/2012 podjęto jednogłośnie. 

   

Pani Ewa Jakubczyk - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Korczynie w imieniu 

społeczności szkolnej podziękowała Radzie Gminy za podjęcie uchwały. Uchwała 

umożliwi realizację kolejnych zadań zawartych w procedurach związanych                  

z nadaniem imienia szkole. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 min. przerwy (od godz. 13
30

 do godz. 13
35

). 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem czy ktoś ma pytania dotyczące 

dróg powiatowych, jeżeli tak, to poprosił o zgłaszanie ich, aby umożliwić Panu 

Markowi Kwietniowi – Zastępcy Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach 

udzielenie odpowiedzi. 
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Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pani Monika Kubała – Radna – rozmawiałam już (podczas przerwy) z Panem 

Dyrektorem, ale chciałam ponowić swoją serdeczną prośbę o uwzględnienie drogi 

powiatowej Nr 0488T Węgrzynów – Strawczynek w miejscowości Strawczynek przy 

ul. Nowowiejskiej. Nawierzchnia tej drogi w dużym stopniu jest zniszczona. Komisja 

Gospodarki Komunalnej w ubiegłym tygodniu sprawdzała stan techniczny tej drogi. 

Rozmawiałam z Radnymi i stwierdzili, że faktycznie ta droga kwalifikuje się do 

remontu. Rozumiem, że wszędzie tych finansów brakuje, ale w miarę możliwości, 

bardzo serdecznie proszę, żeby uwzględnić remont tej drogi i przyspieszyć go, 

przynajmniej częściowy.    

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Radna – na drodze powiatowej między Korczynem                    

a Łosieniem są wyrwiska, okropne dziury i prosiłabym o remont tej drogi. 

 

Pan Wiesław Piotrowski – Radny zapytał czy będzie modernizowany kolejny odcinek 

drogi powiatowej Piotrowiec – Promnik - Etap III?  

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – przed chwilą rozmawialiśmy (w czasie przerwy)                   

z Panią Haliną Gad – Radną i Panem Dyrektorem, zadaliśmy pytanie odnośnie 

budowy chodnika na ul. Spacerowej, jest to odcinek ok. 350 – 400 m. Pan Dyrektor 

odpowiedział, że jeżeli finansowanie będzie 50 % na 50 %, wtedy Starostwo jest 

skłonne wybudować chodnik. Mnie się wydaje, że jeżeli ustawa przewiduje w ten 

sposób, że droga powiatowa jest drogą powiatową, więc uważamy w ten sposób                      

z Panią Haliną, że Gmina mogłaby tylko przygotować projekt a Starostwo powinno 

wykonać ten chodnik. Nie ma czegoś takiego, bo … Pan Dyrektor zasugerował 

realizację w ramach wspólnej umowy, ja nie rozumiem wspólnej umowy. Jest ustawa, 

która mówi - droga powiatowa jest drogą powiatową, droga gminna jest drogą gminną, 

droga wojewódzka jest drogą wojewódzką. Tutaj powinno być większe 

zainteresowanie ze strony Starostwa w wykonaniu tego chodnika, a tylko zwrócenie 
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się do Gminy o pokrycie dajmy na to 25 % kosztów tego chodnika. To jest moje 

zdanie. 

 

Pani Halina Gad – Radna – ze względu na to, że tam powstały nowe budynki, jest 

najwięcej dzieci uczęszczających do szkoły i druga sprawa to jest ostry zakręt i bardzo 

często zdarzają się wypadki, wypadają samochody z tego zakrętu. Tam jest największe 

niebezpieczeństwo dla dzieci, które idą do szkoły, z tych właśnie posesji, które 

powstały.      

 

Pani Katarzyna Staszewska – Radna – ja też rozmawiałam (podczas przerwy) z Panem 

Dyrektorem Zarządu Dróg w sprawie budowy chodnika w miejscowości Kuźniaki, 

ciągnie się to od wielu, wielu lat. Niestety cały czas mamy pisma odmowne, a ten 

chodnik jest nam bardzo potrzebny z tego względu, że jest to droga bardzo ruchliwa, 

jest bardzo dużo wypadków, w tej chwili nie mamy odwodnienia, gdy przejdzie zima, 

to wiosną są bardzo duże roztopy, które zalewają mieszkańców i bardzo bym prosiła             

o pozytywne rozpatrzenie tej prośby.     

 

Pan Marek Kwiecień – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach – 

Wysoka Rado, Panie Wójcie, mili Państwo, powiat kielecki posiada 1128 km dróg,                  

z czego 107 km to jeszcze drogi gruntowe, drogi powiatowe są gruntowe. Na terenie 

gminy Strawczyn jest 45,5 km dróg powiatowych. W ocenie Zarządu Dróg drogi 

powiatowe na terenie gminy Strawczyn są jedne z najlepszych. Przyjechałem tu na 

wyraźną prośbę obecnego tu Radnego Powiatowego – Stefana Pacaka – jednocześnie  

Przewodniczącego Komisji ds. Dróg, Budownictwa i Komunikacji.  

Dziękuję, że mogę wziąć udział w Państwa sesji, ponadto współpraca z obecnym 

Panem Wójtem jest pozytywna. Jestem od 1999 r. i współpraca z Gminą Strawczyn 

układała się zawsze pozytywnie.  

Co do Państwa uwag, próśb - rzeczywiście jeszcze jest wiele do zrobienia, wbrew 

pozorom, bo dużo się robi. Drogi powiatu kieleckiego zmieniają się, ruch, jak sami 

Państwo zwróciliście uwagę, nie tylko na drogach powiatowych, ale również na  

gminnych, wojewódzkich i krajowych jest potężny, wzrósł kilkakrotnie. Mamy 
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problemy czy ograniczać tonaż 10 – 12 ton, bo jest wiele wniosków, tym sposobem 

zamkniemy kopalnie: Morawica, Łagów, Chmielnik, powstają piaskownie, mamy 

dylemat – ograniczać ruch, a tym samym zamykać kopalnie, chyba nie chcemy 

tworzyć ludzi bezrobotnych? Staramy się robić te drogi, ale niestety, tak jak w waszej 

Gminie, w każdej brakuje środków finansowych. My byśmy chcieli to zrobić, 

dlaczego nie? Radny Stefan Pacak walczy na każdej Komisji o każde środki. Mam 

nadzieję, że są postępy, to widać, zresztą u was jest Obwód Drogowy w Strawczynku, 

jeden z trzech. Mam nadzieję, że jest dobrze odśnieżane, że kierownictwo 

współpracuje z Panem Wójtem i problemy są na bieżąco rozwiązywane.  

Tak, jak powiedziałem wszystkiego się nie da zrobić. To co powiedziała Pani Radna, 

czy Pan Radny, że nie powinno być współfinansowania. Oczywiście ma Pan rację – 

powiat powinien budować za swoje środki, gminna za swoje i województwo – 

Generalna Dyrekcja za swoje. W powiecie kieleckim od 1999 r. współpracujemy                 

z gminami, bo to jest samorząd i to jest samorząd, jesteśmy wybrani przez ludzi                  

i mamy im służyć, to jest służba. Bardzo się cieszę, że staracie się Państwo                          

o inwestycje, ale „tak krawiec kraje, jak materiału staje”. Trzeba wybrać co jest lepsze, 

czy budować drogi i nie zamykać zakładów, czy budować chodniki dla 

bezpieczeństwa naszych mieszkańców, bo też by się przydały. Wniosków mamy 

mnóstwo, teraz jest czas przygotowania budżetu, w zasadzie już minął, bo są wysłane 

do RIO w celu zaopiniowania. Państwo macie takie same dylematy jak my – Starosta, 

Zarząd chciałby też to zrobić, ale nie da się, budżet musiałby wynosić nie 20 mln zł, 

tylko 120 mln zł, wtedy byśmy spełnili Państwa wnioski, które są słuszne. W przerwie 

umówiłem się już z Panem Sołtysem z Oblęgora – podjedziemy tam, tam jest 

poszerzenie drogi, spróbujemy przyjrzeć się. Wszystko zależy od środków 

finansowych.  

Przyjadę do Państwa pewnie w marcu, Rada Powiatu będzie zatwierdzała budżet pod 

koniec stycznia, jeśli będą odpowiednie środki, wtedy będziemy próbować coś robić. 

Proszę Państwa jeżeli będzie potrzeba, jestem do dyspozycji mogę się spotkać              

z Panem Radnym i później przekazać sprawy Staroście, na Zarządzie, jeżeli są 

uzasadnione sprawy bezpieczeństwa, przede wszystkim ludzi, to Zarząd jest otwarty            

i zrobi wszystko. Mamy programy unijne, które się kończą, w przyszłym roku jeszcze 
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będą schetynówki. Złożyliśmy wnioski o dofinansowanie dwóch dróg, mam nadzieję, 

że będą realizowane – olbrzymia droga Daleszyce – Górno, kto z Państwa jeździ tamtą 

drogą proszę zobaczyć jak ta droga wygląda, jest w bardzo opłakanym stanie, tam jest 

właśnie kopalnia, betoniarnia, to dobrze, że takie firmy powstają, bo rozwija się nasz 

kraj, ale drogi robione dawno nie mają podbudowy. Musimy to nadrobić, jako 

samorząd liczymy, Pan Wójt pewnie też liczy, że jak od  2014 r. weszłyby środki 

dodatkowe, to będziemy robić inwestycje. Drogi trzeba robić z podbudową 

przystosowaną do dzisiejszych czasów. Czy my będziemy gotowi na to, to jest inna 

sprawa, bo samorządy nie mają środków. Może dofinansowanie będzie większe niż 

teraz, nie 30 %, ale 50 % jak do schetynówek. Jest to pozytywny sygnał. Z pomocą 

środków unijnych będziemy powoli robić, ale to trzeba robić projekty i później 

wspófinansować.    

 

Ad. 7. 2) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Hucisko na terenie gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr XXI/165/2012 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 3) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Kuźniaki na obszarze gminy Strawczyn. 
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Zapytań nie zgłoszono. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za - 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XXI/166/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 4) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Strawczyn na 2012 r. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy wyjaśniła - autopoprawka wprowadzona do 

projektu uchwały spowodowana jest zwiększeniem dochodów z tytułu wpływu części 

subwencji oświatowej na 2012 r. ze względu na wzrost składki rentowej o 2 %,               

z przeznaczeniem na oświatę.  

Dziś wpłynęło pismo z Ministerstwa Finansów o zwiększeniu subwencji, stąd ta 

zmiana. Zmianie ulega projekt uchwały - § 1 i § 2. Po zmianie § 1 otrzyma brzmienie: 

„Zwiększa się plan dochodów budżetowych o kwotę 548,00 zł”,  również § 2 otrzyma 

brzmienie: „Zwiększa się plan wydatków budżetowych o kwotę 548,00 zł”.  

We wcześniejszym projekcie uchwały było zmniejszenie dochodów i wydatków               

o 98 124,00 zł. Zmiany wprowadzone są też w zał. Nr 1 – w dziale 758 Różne 

rozliczenia – zwiększona jest kwota subwencji oświatowej i zwiększenie wynosi 

115 104,00 zł, odpowiednie zmiany dokonane są w rozdziale i paragrafie, 

podsumowanie uległo zmianie i wynosi 548,00 zł; w zał. Nr 2 – ulega zmianie dział 

801 Oświata i wychowanie – kwota wydatków jest zwiększona z tytułu subwencji 

oświatowej i wynosi 149 816,00 zł, zwiększenia dotyczą wynagrodzeń osobowych 

pracowników i składek na ubezpieczenia społeczne. Zmiany dokonane są w rozdziale 

80101 Szkoły podstawowe, rozdziale 80103 Oddziały przedszkolne w szkołach 

podstawowych  i rozdziale 80110 Gimnazja. Podsumowanie zmieniło się – zwiększa 

się plan wydatków budżetowych o 548,00 zł. Pozostałe załączniki nie uległy zmianie. 
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Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała, że Komisja Budżetu i Inwestycji proponowane zmiany w budżecie 

gminy na 2012 r. zaopiniowała pozytywnie. 

 

Projekt uchwały z autopoprawką przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr XXI/167/2012 z autopoprawką została podjęta 

jednogłośnie. 

   

Ad. 7. 5) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2012 – 2022. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy wyjaśniła – konsekwencją zmian dokonanych                   

w budżecie gminy na 2012 r., jest zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej. Zgodnie              

z przepisami musi zachodzić zgodność co do roku budżetowego. W uchwale 

budżetowej i Wieloletniej Prognozie Finansowej muszą być zgodne wielkości 

dotyczące 2012 r.  

W związku z wprowadzeniem zwiększonej części subwencji oświatowej                          

w Wieloletniej Prognozie Finansowej ulegną zmianie dochody ogółem, będzie kwota 

32 602 587,24 zł (kolumna Nr 1), w dochodach bieżących kwota wyniesie                  

30 735 234,54 zł (kolumna Nr 1a), konsekwencją jest zmiana wydatków bieżących 

(kolumna Nr 2) i kolumna Nr 2a, gdzie są wynagrodzenia i składki od nich naliczane. 

Kwota, która wpłynęła w wysokości 98 835,00 zł ma również wpływ na zmianę 

wskaźników zadłużenia Gminy, jest to kolumna Nr 18 – obecnie wskaźnik wynosi 

57,49 %. Załącznik Nr 2 pozostaje bez zmian i projekt uchwały w sprawie zmian               

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Strawczyn na lata 2012 – 2022 również 

nie ulega zmianie. 
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Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała, że Komisja Budżetu i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XXI/168/2012                            

z autopoprawką.  

 

Ad. 7. 6) 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXI/169/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 7) 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

Przegłosowano projekt uchwały: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXI/170/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 8) 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 
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Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XXI/171/2012. 

 

Ad. 7. 9) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Strawczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXI/172/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Strawczyn                    

w roku szkolnym 2011/2012. 

 

Informacja w załączeniu. 

 

Przedłożona informacja została przegłosowana: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła informację jednogłośnie. 

 

Ad. 9.  

Stanowisko Rady Gminy w sprawie zagospodarowania działki w msc. 

Korczyn pod budowę oczyszczalni ścieków. 

 

Projekt zagospodarowania terenu w załączeniu. 
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Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej 

poinformowała – oczyszczalnia ścieków w Korczynie będzie oczyszczalnią 

biologiczno – chemiczną zlokalizowaną na działce o pow. 1,20 ha zakupionej od Pana 

Wesołego. Przepustowość oczyszczalni będzie wynosiła 1000 m
3
 na dobę                     

z możliwością rozbudowy do 1500 m
3
.  

W tej chwili jest opracowywany projekt oczyszczalni w terminie do 30.06.2013 r. Na 

działce zarezerwowany jest teren pod suszarnię, z tym, że na tym etapie budowy 

suszarnia nie będzie realizowana. Docelowo oczyszczalnia będzie przyjmować ścieki 

z: Korczyna, Rudy Strawczyńskiej, Kuźniaków, Promnika i Chełmiec. 

 

Przegłosowano przedstawioną propozycję zagospodarowania działki w msc. Korczyn 

pod budowę oczyszczalni ścieków: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Propozycja zagospodarowania działki w msc. Korczyn pod 

budowę oczyszczalni ścieków została zaakceptowana jednogłośnie.   

 

Ad. 10. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy poinformował – nawierzchnia na ul. Szkolnej 

została zrobiona w 2002 r., koszt nawierzchni wynosił 29 989,36 zł, drogę 

wykonywało Kieleckie Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o., jest to długość 

ok. 160 m, są dwie warstwy tak, jak to się robi. Natomiast chodnik wykonany był 

sposobem gospodarczym przez naszych pracowników w 2005 r. W ramach 

„Rewitalizacji” chodnik nie będzie zmieniany, niszczony. Z nawierzchni asfaltowej 

będzie ściągnięta warstwa 2-3 cm, nasyp i będzie położona kostka granitowa. A po to, 

żeby Strawczyn był piękny.             

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – Panie Wójcie ile…, jaka jest… 
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Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy – Panie Przewodniczący  nie mam więcej nic do 

powiedzenia. Nie podejmuję dyskusji z tego tytułu czy to jest potrzebne, czy nie? 

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – czy ja mogę… 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy – cała procedura została przeprowadzona, 

wszyscy mieszkańcy Strawczyna byli o tym informowani, wszyscy akceptowali takie 

rozwiązanie. Ulica Szkolna, to nie tylko ten odcinek, jest jeszcze dojazd do Państwa 

Wawrzeńczyków i do granicy działki, gdzie jest Centrum. Wszystko jest u Pani Ewy 

Wawrzeńczyk, można zapoznać się. Gospodarka Gminy jest jawna – ile co kosztuje, 

nikt tego nie robi skrycie.  

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – czy ja mogę zabrać głos? 

 

Pan Przewodniczący obrad – ale nie w formie polemiki, chciałbym uniknąć polemiki. 

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – jeszcze chciałam zapytać, bo Pan Wójt nie 

odpowiedział na pytanie ile będzie kosztowało wyłożenie, bo ja zadałam takie pytanie. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy – już odpowiadam, przepraszam 399 377,10 zł 

brutto z przetargu. 

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – Drodzy Państwo, to ja jednak pozwolę 

sobie zabrać głos i wyrazić swoje zdanie i zdanie mieszkańców nie tylko z mojej wsi. 

Chciałam zapytać, bo to Państwo podejmowaliście uchwałę, nie wszyscy, 

wcześniejsza Rada, ale są tutaj na sali Państwo Radni, którzy taką uchwałę 

podejmowali. Drodzy Państwo wytłumaczcie mi teraz zasadność tej inwestycji, bo ja 

nie bardzo rozumiem, a mam prawo zapytać, a Państwo macie obowiązek 

odpowiedzieć. Jak to jest możliwe, że droga w takim stanie zupełnie niezłym, wręcz 

bardzo dobrym będzie teraz remontowana. Za 400 000 zł będzie robiona inwestycja. Ja 

na wsi i każdy tutaj z nas sołtysów - mieszkańców przytoczy kilka dróg gminnych                  
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w swojej miejscowości, które wymagają natychmiastowego remontu, nie mają ludzie 

dojazdów do pól, drogi są zalewane, nie są utwardzane, mieszkańcy nie mają 

odpowiednich dróg, nie mają jak dojechać.  

W poszczególnych miejscowościach nie ma chodników jeszcze dokończonych. Jak to 

jest możliwe, że wydajemy 400 000 zł, nasza Gmina jest tak bogata, nie ma co robić                  

z pieniędzmi Drodzy Państwo? Bo ja nie rozumiem, nie rozumiem zasadności tego 

zupełnie. Państwo nie umiecie logicznie gospodarować pieniędzmi, bo nie bardzo mi 

się to wydaje, jak to jest możliwe?  

Jeszcze jedna moja uwaga - jeżeli Państwo w takim razie uważacie to za słuszne, bo 

mnie się to wydaje bardzo, bardzo niesłuszne, coś jest nie tak uważam, to ja wyślę 

zapytanie w tej sprawie do Najwyższej Izby Kontroli, żeby zbadała gospodarność 

wydawania środków w Gminie Strawczyn. Bo Gmina jest dzielona na dwie części, 

robi się w kilku miejscowościach wszystko, a inne najlepiej zaorać. Drodzy Państwo 

tak jest, bo u mnie w Hucisku jest zrobiona droga, którą zrobił Powiat, jest zrobiony 

prąd, który zrobiła energetyka, dach mi przecieka, mam drogi gminne, które w ogóle 

nie są robione. I tak jest na każdej wsi, tak jest  m.in. w Korczynie, tak jest m.in.                     

w Kuźniakach, w Niedźwiedziu, są wsie zupełnie pomijane, Ruda Strawczyńska. 

Natomiast niedługo kosze ze złota będą wstawiane w Strawczynie.   

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – Pani Sołtys, z wielkim szacunkiem dla Pani, ale Pani 

nie do końca mówi prawdę. To nie jest tak, że Gmina wyłoży teraz pieniądze na 

rewitalizację tej dróżki na ul. Szkolnej itd. Gmina, Sołectwo złożyło wniosek, dostało 

dofinansowanie, więc proszę nie kłamać i mówić, że to wszystko będzie pokryte                  

z budżetu gminy, powiedzmy do końca, bo ktoś może to inaczej odczuć.     

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska - oczywiście Panie Radny zgadza się 

wszystko, mimo wszystko są to środki publiczne i Gmina oprócz tego, że dostaje 

pieniądze unijne musi też dołożyć część pieniążków Gminy, które można gdzie indziej 

wyłożyć z tego względu, że ta droga jest naprawdę w bardzo dobrym stanie, o nic 

innego mi nie chodzi. Bo gdyby ta droga faktycznie wymagała remontu proszę 
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Państwa, to nie byłoby tej dyskusji. Chodzi o to, że to jest droga dziesięcioletnia              

i spokojnie może jeszcze przez kilkanaście lat służyć.       

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – bardzo dobrze Pani Sołtys, więc teraz ja mówię, to co 

ja wiem. Jeżeli Sołectwo Strawczyn złożyło taki wniosek i dostało dofinansowanie 

akurat na tą drogę i inne drogi boczne, a tym bardziej, że Urząd Marszałkowski, jak 

wcześniej słyszeliśmy na Komisjach, ma jeszcze środki, które zostały i dodatkowo 

możemy położyć chodnik na ul. Żeromskiego, to co mamy z tego nie korzystać?      

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – nie, nie, mamy korzystać… 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – zaraz, może ja dokończę Pani później powie. Jeżeli 

Sołectwo złożyło taki wniosek i dostało dofinansowanie, to co lepiej nie brać tych 

pieniędzy? Bo nie rozumiem. Złożyliśmy wniosek akurat na tą dróżkę i na chodnik                   

w stronę ul. Żeromskiego. Czy to znaczy, że zrobiliśmy coś źle? Bo Pani ciągle 

zarzuca. Ostatnio po Strawczynadzie powiedziała Pani w ten sposób, że inne sołectwa 

zostały docenione, tylko nie widziano Sołectwa Hucisko itd. Ja nie chcę Panią brać na 

krzyk, ale Pani w pewnym momencie podnosi głos nie mając uzasadnienia, 

uzasadnienia tego co Pani mówi. Może co niektórzy Radni popierają, bo widzę, że 

kiwają głowami, ale czy to ma sens? Bo ja uważam – tam, gdzie jest możliwość 

pozyskania chociażby złotówki jednej, czy drugiej, to warto z tego korzystać. Pani 

miała te same możliwości złożyć wniosek o rewitalizację np. miejscowości Hucisko. 

Bardzo proszę działać, jeżeli byłby zaakceptowany, ja podnoszę dwie ręce. 

         

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – dobrze Panie Radny, ale dlaczego tak się 

składa, że Urząd Gminy najczęściej… 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – proszę Panią ja nie wiem, dlaczego tak się składa, 

tylko mówię, że jeżeli Sołectwo Strawczyn złożyło wniosek i dostało dofinansowanie, 

więc trzeba to wykorzystać. Nie róbmy w swoim gronie zamętu.    
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Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – dobrze Panie Radny jednocześnie trzeba się 

liczyć z tym, że w budżecie gminy ciągle nie ma środków i na wszystko brakuje, tak?                   

I mimo wszystko tych środków nie możemy gdzie indziej przesunąć, bo ciągle jest 

jakoś tak, że dla Sołectwa Strawczyn jest dokładane do tego, dokładane do jednego, do 

trzeciego projektu. 

 

Pan Przewodniczący obrad – zamykam polemikę. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – czy mogę? 

 

Pan Paweł Wolder – Radny – można jeszcze? Ja uważam, że Pani Ania Kruszewska 

ma rację, bo biorąc jako przykład drogę Nr 748 właśnie Strawczyn – Ruda 

Strawczyńska w jednym miejscu jest chodnik po obydwu stronach, a już od Drabowa 

do Rudy ani po jednej stronie nie ma chodnika. Czy my jesteśmy inną nacją? Ja nie 

rozumiem tego. 

    

Pan Przewodniczący obrad – o ile wiem realizacja wynika z projektu. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – Panie Przewodniczący czy mogę? 

 

Pan Paweł Wolder – Radny – ale granice Strawczyna są dużo dalej niż jest chodnik 

obecnie, tak, że można go przedłużyć w stronę Rudy. modernizowana jest droga 

wojewódzka Nr 786, będzie też chodnik w stronę Strawczyna, połączyłby się.  Każdy 

to widzi i każdy to mówi. Tak, że uważam, że Pani Ania ma rację w 100 %.  

  

Pan Bogdan Woźniak – Radny – teraz ustosunkuję się do Pana Radnego, Panie Pawle, 

czy chodnik powstał z tej strony, czy z tej, to jest nieistotne. Teraz na przykład stało 

się tak, że w ramach Rewitalizacji, Urząd Marszałkowski ma zaoszczędzone 

pieniądze, dzięki temu, że został złożony wniosek możemy właśnie ten chodnik 

przedłużyć do Rudy. Czy to jest złe, czy to jest dobre?    
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Pan Paweł Wolder – Radny – nie lepiej jakby był po jednej stronie, ale do granic?...  

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – nie wiem dlaczego jest po dwu stronach… 

 

Pan Paweł Wolder – Radny – już by służył przez te lata, a teraz ewentualnie można 

dobudować po drugiej stronie. 

 

Pan Przewodniczący – myślę, że w sprawie dotyczącej bezpośrednio Strawczyna, 

powinni wypowiedzieć się Radni Strawczyna. Projekt był złożony na „Rewitalizację 

miejscowości Strawczyn”. 

 

Ad. 11.  

Komunikaty i ogłoszenia. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że następna sesja 

odbędzie się 28 grudnia 2012 r. Podczas sesji planowane jest przyjęcie budżetu Gminy 

na 2013 r. i podjęcie niezbędnych uchwał związanych z tzw. podatkiem śmieciowym 

za usuwanie nieczystości. 

Poprosił o zwoływanie posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

  

Ad. 12. 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXI sesję, która rozpoczęła się, o godz. 13
00

, a zakończyła o godz. 

14
30

. 

 

 

Protokołowała:  Sekretarz obrad:                 Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak Małgorzata Rządkowska         mgr inż. Tadeusz Czarnecki 


